
Zápis z 11. jednání Zastupitelstva obce Dobrá, ze dne 17.12.2007

Program jednání:
1. Zahájení, volba návrhové komise a ur ení ov ovatel  zápisu
2. Kontrola úkol  usnesení Zastupitelstva obce Dobrá
3. Žádost o bezúplatnou sm nu pozemk
4. Odkup pozemku parc. . 1346/6 k.ú. Dobrá u F-M
5. Rozpo et obce Dobrá na rok 2008
6. Rozpo tové opat ení . 3/2007
7. Smlouva o uzav ení budoucí smlouvy o z ízení v cného b emene – ímskokatolická

farnost Dobrá
8. Smlouva o napojení na kanaliza ní ád
9. Zápis z jednání kontrolního výboru
10. Zápis z jednání finan ního výboru
11. Vyjád ení Ministerstva vnitra k usnesení Zastupitelstva obce Dobrá
12. Vyjád ení vlastníka pozemku parc. . 2271
13. Smlouva o z ízení v cného b emene, smlouvy o smlouv  budoucí o z ízení v cného

emene
14. Darovací smlouva
15. Stanovení termín  konání Zastupitelstva obce Dobrá v roce 2008
16. zné
17. Zpráva návrhové komise
18. Diskuse
19. Záv r

1. Zahájení
Jednání zahájila starostka obce Bc. Alice Tancerová v 1510 hodin v budov  Obecního ú adu
Dobrá - ob adní sí .

ivítala p ítomné leny Zastupitelstva obce Dobrá i ob any.
Konstatovala, že je p ítomno 8 len  zastupitelstva a je tedy usnášeníschopné.
Omluven: Ing. Carbol, M. Kwaczek, Ing. Gryžbo
O pozd jším p íchodu informovali: R. Bürger

Starostka se dotazuje, zda má n kdo z p ítomných len  zastupitelstva n jakou p ipomínku
k zápisu z minulého 10. jednání zastupitelstva, které bylo ov eno a dosud nebyla vznesena
žádná p ipomínka. P ipomínky: žádné.
Starostka p etla program dnešního 11. jednání Zastupitelstva obce Dobrá.

K jednání se dostavila MUDr. Jarmila Hankeová v 1515 hodin.

Vyzvala k p ipomínkám nebo dopln ní programu.
ipomínky: žádné.

Starostka dala o programu hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1

Starostka p etla návrh na složení návrhové komise: Mgr. Pantlík (KS M) a Ji í Hofman
SSD).

Vyzvala k jinému návrhu.
Žáden jiný návrh nebyl vznesen, starostka tedy dala k tomuto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO:  9, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0



Starostka p etla návrh na ur ení ov ovatel  zápisu: Michal Novák (KDU- SL) a Ji í
ezina (Nezávislí).

Vyzvala k jinému návrhu.
Žáden další návrh nebyl a starostka dala k tomuto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 9, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

2. Kontrola úkol  usnesení Zastupitelstva obce Dobrá
ednesla starostka dle materiálu.

Vyzvala k p ipomínkám:
Mgr. Pantlík (KS M) – co krajský ú ad  napsal za vyjád ení ke kruhovému objezdu?
Starostka odpovídá, že neuvažují o zbudování kruhového objezdu, jelikož se domnívají, že
provoz bude spíše z druhé strany od Vojkovic. Uvažují o do asném uzav ení s tím, že se bude
jezdit p es starou cestu. S tím obec ovšem nesouhlasí a také jsme jim své stanovisko sd lili.
J. B ezina (Nezávislí) – má se za vy ešený spor s VS projektem, když v úkolech je jako
spln ný?
Starostka odpovídá, že je spln no p edložením vyjád ení Ministerstva vnitra a dnes budeme
dále jednat.
Mgr. Pantlík (KS M) – smlouvy kanalizace - otci jste ekla, že se te  momentáln eší jiné

ci a te  jste ekla v kontrole úkol , že se eší tyto v ci.
Starostka – smlouvy jsou k do ešení. Otec nem l nic proti, ešit v c na za átku p íštího roku.
Jiné p ipomínky a dotazy nebyly.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh usnesení – bere na v domí.
Starostka dala hlasovat k p tenému návrhu.
HLASOVÁNÍ: PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1

K jednání se dostavila Ing. Ludmila Baranová v 1520 hodin.

3. Žádost o bezúplatnou sm nu pozemk
ednesla starostka dle p edloženého materiálu.

Vyzvala k p ipomínkám:
Mgr. Pantlík (KS M) – zm nilo se n co? Stále je tam plot, nap tí. Bude obci k n emu
takový pozemek?
Starostka – pozemek je blíž, obec je schopna z ídit p ístup k n mu.
M. Novák (KDU- SL) – Tognerovi jde o zcelení pozemku a obec získá neplnohodnotný
pozemek. Ne ešil by sm nou, ale dv ma smlouvami, kdy se pozemek lépe zhodnotí než
sm nou.
Starostka – žádost p. Tognera zní na sm nu a tak vám ji i p edkládám.
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – v cné b emeno – co m že Togner požadovat?
Starostka – kanalizace je, i p ípojka byla zbudována v minulosti se souhlasem obce. Sm na
pozemk  se nemusí uskute nit.
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – jsou zde ochranná pásma vody, kolik je to metr  a vodárna.
Starostka – netuší co je tam za ochranné pásmo.
Jiné p ipomínky ani dotazy nebyly.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení.
Je ten návrh usnesení - schvaluje.
Starostka dala k tomuto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 1, PROTI: 4, ZDRŽEL SE: 5 – usnesení nebylo p ijato.
4.Odkup pozemku parc. . 1346/6 k.ú. Dobrá u F-M

ednesla starostka dle materiálu.



Vyzvala k p ipomínkám. Žádné dotazy nebyly vzneseny.
Starostka požádala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu.
Je ten návrh usnesení - schvaluje.
Starostka dala o tomto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

5. Rozpo et obce Dobrá na rok 2008
K bodu hovo ila starostka. Návrh rozpo tu vyv šen: 27.11.2007 do 13.12.2007.

edala slovo Ing. Baranové, p edsedkyni finan ního výboru, která objas uje položky
rozpo tu.
Starostka vyzvala k p ipomínkám:
J. Hofman ( SSD) – žádá o vypíchnutí pouze t ch položek, kde je rozdíl v p ipraveném
materiálu, který obdrželi dom  a tím, který byl dnes nachystán na stole p ed jednáním.
Ing. Baranová – vysv tluje úpravy v položkách.
Starostka – objas uje dan  a p evod na akce, které byly plánované na letošní rok a jsou

esunuty na rok p íští. Hovo í o výdajích – vodovod Vrchy, ZŠ.
J. Hofman ( SSD) – státní rozpo et je ukon en? Jak dopadl?
Starostka odpovídá, že zatím neví, hledali jsme i na internetu, ale bohužel. Požádali jsme tedy
telefonicky o informaci, která zatím nebyla poskytnuta.
R. K ižák (Nezávislí) – v rozpo tu vidí navýšení vnit ní správy. Na co?
Starostka – služby, mzdy – nová pracovnice na stavebním ú ad  a následné vybavení
kancelá í.
R. K ižák (Nezávislí) – na posílení stavebního ú adu byla p ece poskytnuta dotace Krajského

adu Ostrava. Nebo ne?
Starostka – byla to ú elová dotace, která se vztahovala na zam stnance na dobu ur itou. My
jsme však volili tak, že práce na stavebním ú ad  je mnoho a p ijali jsme paní na dobu
neur itou. Dotace bude využita na paní Ulmanovou, která spolupracuje již se stavebním

adem a je osv ená.
M. Novák (KDU- SL) – rozpo et se bude schvalovat jako celek?
Starostka – ano.
M. Novák (KDU- SL) - pak tedy žádá o navýšení položky komunikace o chodník Na Skotni
a také na fotbal. Hovo í o práci fotbalového oddílu.
Starostka – fotbal dostal v letošním roce o 100 % vyšší p ísp vek než žádal a odezva ke
spolupráci s obcí je veškerá žádná. Navýšit se dá rozpo tovým opat ením.
M. Novák (KDU- SL) – znovu se p imlouvá za fotbal, kde pracují lidé s d tmi.
Ing. Baranová (Nezávislí) – neshody s fotbalovým oddílem byly. Také ví, že byla valná
hromada a byl zvolen nový p edseda. Snad bude lepší spolupráce. Je pro schválit takto a pak
se dá ástka upravit rozpo tovým opat ením.
Starostka má dotaz na p. Nováka, kolik navrhuje navýšení.
M. Novák (KDU- SL) – fotbal o 20.000,- K , Junák o 5.000,- K  a chodník o 25.000,- K
Starostka navrhla o tomto samostatn  hlasovat.
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – t ch 25.000,- K  je n jak napo ítáno za chodník?
M. Novák (KDU- SL) – jen tak orienta  navrhl tuto ástku, asi je to trochu p ehnané.
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – p estavby chodník  budou, nelze to zahrnout  do n jakého
výhledu?
M. Novák (KDU- SL) – chce to vid t v rozpo tu. Adresn .
Mgr. Pantlík (KS M) – nelíbí se mu ástky, které se schvalují na jednotlivé komise. Provoz
je p ece hrazen z obce, na co má pak t eba n jaká komise 20.000,- K ?
Starostka – každá komise má program a na to jsou tyto finance. Ne na odm ny pro leny, ale
na úhradu p ipravovaných akcí, které po ádají.



Ing. Baranová (Nezávislí) – takto je to adresné, je to p esné a s p id lenými financemi komise
hospoda í a neutrácí zbyte .
MUDr. Hankeová (Nezávislí) – nap . sociální komise pot ebuje v t dop edu, s ím m že
hospoda it a kolik m že rozd lit sociálních p ísp vk  pro ob any, kte í si o to požádají.
R. K ižák (Nezávislí) – jsou to adresné finance na akce, které komise po ádají.
J. Hofman ( SSD) – má p ipomínku na za ízení h išt . Nerušil by ve ejné WC na h išti,
položka není tak vysoká a odbíhání do školní budovy zvlášt  pro d ti je nebezpe né, vede tam
cesta, nep ehledná zatá ka, nechal by položku v rozpo tu. Dále pak má p ipomínku, že když
se bude d lat energetický audit v mate ské škole, slou il by to i se základní školou, k dotaci je
budeme stejn  pot ebovat.
Starostka – základní škola energetický audit již má, mate ská škola do této kategorie
nespadala. Informuje, že paní editelka MŠ již vyhlásila výb rové ízení a pracuje na tom.
Dále se vrací k problému WC na h išti – znovu tedy zjistí ceny a kontaktuje firmy.
Mgr. Pantlík (KS M) – ob ané by se také mohli vyjád it k rozpo tu, mají na to ze zákona
právo.
Starostka – dáme tedy hlasovat o ud lení prostoru ob an m.
HLASOVÁNÍ: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

ipomínky ve ejnosti k rozpo tu:
p. Ju icová – podává informaci o dopravní situaci v lokalit  Na Skotni, o dopravních
nehodách a nep ehledné situaci p i výjezdu na silnici, kdy protihlukové st ny brání ve
výhledu.
Starostka – jaký to má vztah k rozpo tu?
p. Ju icová – má to takový význam, že ob ané v té lokalit  trpí touto situací, hlavn  d ti a
starší mén  pohybliví lidé, a požadují výstavbu chodníku, hovo í za ob any, kte í již

kolikrát vznesli požadavek na chodník.
Další dotaz nebyl ze strany ob an  vznesen.
J. B ezina (Nezávislí) – Velká doberská, kde je v rozpo tu schovaná?
Starostka – kulturní komise.
MVDr. Zmuda ( Nezávislí) – chodník 50.000,- K  s tím, že by nebylo bližší ur ení o který se
jedná a pak by se dalo využít i n kde jinde.
M. Novák (KDU- SL) – ne, adresn ástku na chodník Na Skotni, trvá na tom.
HLASOVÁNÍ – výdaje: PRO: 4, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 6
HLASOVÁNÍ – navýšení t lovýchovné innosti: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0
HLASOVÁNÍ -navýšení ástky 80.000,- na 85.000,- K : PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení p vodního návrhu usnesení.
Je ten návrh usnesení k tomuto bodu jednání – schvaluje rozpo et.
Starostka dala k tomu hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 7, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 4
Starostka konstatuje, že usnesení nebylo p ijato a vyhlašuje dohadovací ízení s p estávkou 10
minut.

K jednání se dostavil R.Burger v 1610 hodin.

V 1610 hodin je vyhlášena 10 minut p estávka.

Starostka v 16.20 hodin obnovila ízení.
Otevírá znovu rozpravu k rozpo tu obce:
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – k chodníku - ud lal by koncepci oprav v celé obci a pr žn  by
se opravovaly a budovaly podle d ležitosti.



M. Novák (KDU- SL) – není proti, ale byl by konkrétní v usnesení a p esn  by specifikoval,
kterých chodník  se to týká.
Starostka uvádí, že hovo ila s p edsedou kontrolního výboru p. Ka okem, kdy do b ezna
vypracují výhled akcí a je na zastupitelstvu, jak zvolí priority. Provedou se výb rová ízení a
ástky se pak za adí do rozpo tu.

Mgr. Pantlík (KS M) – rozpo et je n jaký plán kolik se m že proinvestovat.
Starostka – nemáme jistotu, že je to priorita.
Mgr. Pantlík (KS M) – obec se má starat o ob any.
M. Novák (KDU- SL) – pokud neschválíme ástku na chodník, tak op t se další rok budeme
o tomto bavit a jednat stále dokola.
Starostka – zastupitelstvo nem lo v li zbudovat chodník Na Skotni.
L. Žurek (KS M) – v obci je spousta míst, kde je t eba chodník, není to jen lokalita Na
Skotni, u nádraží D sm rem k Nošovicím také není žáden chodník a lidé tam denn  chodí od
vlaku.

li bychom zpracovat do budoucna n jaký postup.
Mgr. Pantlík (KS M) – vy le me finance na chodníky.
Starostka – to se m že upravit v b eznu rozpo tovým opat ením.
Rozprava ukon ena, další dotaz nebyl vznesen.
Starostka znovu požádala návrhovou komisi k p tení p vodního návrhu usnesení.
Je ten návrh usnesení – schvaluje.
Starostka dala o tomto hlasovat.
HLASOVÁNÍ. PRO: 8, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 3

6. Rozpo tové opat ení . 3/2007
ednesla starostka dle materiálu a vyzvala vedoucí finan ní ú tárny paní Kolkovou

k ujasn ní položek. Paní Kolková vyjasnila hlavní zm nu v p íjmech – voda.
Starostka vyzvala k p ipomínkám:
J. B ezina (Nezávislí) – 800.000,- K  je rezerva?
p. Kolková – 6 milion  je celková rezerva.
Starostka – navýšilo se o 800.000,- K  a p esouvá se na rok 2008.
Mgr. Pantlík (KS M) – pro  se navýšily odpady?
p. Kolková – nechalo se vše vyvést.
Mgr. Pantlík (KS M) – pro  se navyšuje sociální fond?
p. Kolková – je to jen p esun z ú tu na ú et.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení.
Je ten návrh usnesení – schvaluje.
Starostka k tomuto dala hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

7. Smlouva o uzav ení budoucí smlouvy o z ízení v cného b emene – ímskokatolická
farnost Dobrá
K bodu hovo ila starostka dle p edloženého materiálu.
Vyzvala k p ipomínkám:
Mgr. Pantlík (KS M) – dotaz na ástku úhrady, kdyby nebyla dohodnuta p edem.
Starostka – bude dle znaleckého posudku.
Mgr. Pantlík (KS M) – co když posudek bude vyšší.
Starostka – farnost chce ástku 100,- K  za m. Neschvalujeme celkovou ástku, ale ástku za

žný metr. Je pro schválení.
Další p ipomínky nebyly.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení.



Je ten návrh usnesení k tomuto bodu jednání – schvaluje a pov uje.
Starostka dala o tomto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

8. Smlouva o napojení na kanaliza ní ád
K bodu hovo ila starostka.
Vyzvala k p ipomínkám:
Mgr. Pantlík (KS M) – jen by do textu doplnil k bodu 1. – stavebník kanaliza ního ádu. Sice
to z textu vyplývá, ale a  je to p esné.
Starostka – je to z ejmé, kv li dopln ní dvou slov se má p episovat 100 smluv? Je pro nechat
to takto.
Žádné další p ipomínky.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu.
Je ten návrh usnesení - schvaluje.
Starostka dala o tomto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1

9. Zápis z jednání kontrolního výboru
Bod uvedla starostka dle materiálu.
Vyzvala p ítomné k p ipomínkám:
Mgr. Pantlík (KS M) – u akcí na 50.000,- K  nepsat objednávky, ale jednoduché smlouvy,
aby se p edešlo p ípadným nesrovnalostem.
Starostka – v em je rozdíl?
Mgr. Pantlík (KS M) – ve smlouv  jsou dané podmínky, které se v p ípad  n jakého
problému dají uplatnit. Je pro jednoduché smlouvy.
Starostka – objednávky se píšou na menší v ci nebo v p ípad , že s firmou je dlouhodobá
spolupráce bez problém . Je to legální.
R. K ižák (Nezávislí) – EKO-MAT, bude se vymáhat tvrtletní nájem?
Starostka – nájem byl ukon en a následovala kupní smlouva, navazovalo na sebe. Po
zaplacení byl povolen vklad do katastru nemovitostí. Nelze vymáhat nájem, ten smlouvou
zanikl.
Mgr. Pantlík (KS M) – nebyla stanovena lh ta do kdy má firma zaplatit. Kdyby zaplatili za
10 let a obec by platila výdaje, jelikož vlastníkem bychom byli stále my. Po podepsání
smlouvy jsme ješt  4 m síce byli vlastníky, než zaplatili. Napsal by požadavek na úhradu
nájmu za dobu po uzav ení smlouvy do doby než uhradili ástku za nemovitost a byl povolen
vklad.
Starostka – to nelze. Smlouva byla uzav ená a byla platná. Pokud zastupitelstvo rozhodne o
tomto, p edá se to právníkovi, a  stanoví ástku za nájem.
Mgr. Pantlík (KS M) – napsat dopis, užívali a obec byla ješt  vlastníkem. Obec nechce
peníze za nájem?
Starostka – nechala by to na právníkovi, je t eba mít v cné argumenty.
Mgr. Pantlík (KS M) – obec ud lala chybu ve výpov di. Pak má ješt  p ipomínku, pro  obec
platí dop edu, nap . u projektových prací, projektant nemá výdaje a obec mu p edem zaplatí.
Pro  se tak obec chová?
Starostka – když pot ebujete n co zpracovat je t eba zam ení – k tomu ta záloha, bylo to po
dohod , dílo bylo p edáno, chyba se neud lala.
Mgr. Pantlík (KS M) – te  bylo dílo p edáno, ale do budoucna.
J. Hofman ( SSD) – je to neobvyklé jednání. Uvádí také, že kontrolní výbor dal požadavek,
že u kontrol by m l být i odpov dný pracovník obce, n které p ipomínky se dají ešit na
míst , nemusí se psát do zápisu.



L. Žurek (KS M) – ing. Liškutin – p ístavba t locvi ny, bylo t eba zam ení  a byl termín pro
dotaci, bylo málo asu.
Mgr. Pantlík (KS M) – jen jsme dávali návrhy.

K jednání se dostavil Ji í Ka ok v 1702hodin.

Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh usnesení – bere na v domí zprávu o Periodické kontrole.
Starostka dala hlasovat k p tenému usnesení.
HLASOVÁNÍ: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1
Je ten návrh usnesení – pov uje RO k . 52-06.
HLASOVÁNÍ: PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 7
Je ten návrh usnesení – pov uje RO o výb rové ízení.
HLASOVÁNÍ: PRO: 5, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 7
Je ten návrh usnesení – pov uje RO ve v ci smlouvy 11-07.
HLASOVÁNÍ: PRO: 4, PROTI: 6, ZDRŽEL SE: 1
Je ten návrh usnesení – ukládá RO ve v ci smluv p ed podpisem.
HLASOVÁNÍ: PRO: 4, PROTI: 2, ZDRŽEL SE: 6
Je ten návrh usnesení – ukládá RO ve v ci UNI-LEA.
HLASOVÁNÍ: PRO: 3, PROTI: 5, ZDRŽEL SE: 3
Je ten návrh usnesení – bere na v domí zápisy.
HLASOVÁNÍ: PRO: 12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

10. Zápis z jednání finan ního výboru
ednesla starostka a vyzvala k p ipomínkám.
ipomínky: žádné.

Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu k tomuto bodu.
Je ten návrh usnesení – bere na v domí.
Starostka dala hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

11. Vyjád ení Ministerstva vnitra k usnesením Zastupitelstva obce Dobrá
Uvedla starostka dle p edloženého materiálu. Vyzvala k p ipomínkám:
Mgr. Pantlík (KS M) – napsali p esn  to, co jsme tady íkali. Jaká rizika nám to p inese,
když odstoupíme od smlouvy o smlouv  budoucí s VS projektem?
Starostka – finan ní. Držím se toho co napsalo Ministerstvo vnitra, bylo jasn  formulováno a
dop edu se finan ní újma nedá odhadnout.
Mgr. Pantlík (KS M) – v tší riziko nevidí. Když vypovíme, myslím, že sankce za vypov zení
smlouvy nejsou. Mohou pak jedin  požadovat u soudu své nároky.
J. Hofman ( SSD) – smlouva není uzav ená, nejsou žádné závazky, nehrozí nic. Investor také
musí po ítat s podnikatelským rizikem. Nebál by se sankcí v i obci, to by musel ur it soud.
J. B ezina (Nezávislí) – máme hájit zájmy obce a ob an . Obec se m že bránit proti
nevhodným stavbám. Je pro výpov  firm  a to nebylo u in no. Starostka má právo
pozastavit výkon rozhodnutí, ale to platí jen do dalšího nejbližšího jednání, pak je povinná
provést.
Starostka – usnesení nebylo platn  p ijato. Ministerstvo vnitra to potvrdilo a rada obce
rozhodla p edložit zastupitelstvu, což iním, a zítra bude vypov zeno. Minule jsme se
neshodli, nic se nezanedbalo a obci nehrozí žádná újma.
J. Hofman ( SSD) -  je to formální v c. Zastupitelstvo se neusneslo a ekalo na vyjád ení
Ministerstva vnitra, bylo vhodné p erušit projednávání bodu.



J. B ezina (Nezávislí) – minulé zastupitelstvo nezrušilo, bylo ú inné rozhodnutí rady obce.
Starostka – bylo, až po vyjád ení Ministerstva vnitra.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení.
Je ten návrh usnesení – bere na v domí.
Starostka dala o návrhu hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

12. Vyjád ení vlastníka pozemku parc. . 2271
Starostka objasnila dle p ipraveného materiálu a vyzvala k p ipomínkám:
J. Hofman ( SSD) – pozemek není pro obec využitelný. Je pro prodej, a  se o pozemek obec
nemusí starat.
Starostka - jde o prodej z obecního vlastnictví, musí se tedy nejprve schválit zám r + zve ejnit
a pak rozhodnout. I u pronájmu to tak je, jen u v cného b emene tato povinnost není.
J. B ezina (Nezávislí) – íká, že v zájmu obce a ob an  není vhodné, aby se tra  rozši ovala a
jezdily by zde vlaky pro HYUNDAI. Je proti, obec bude poškozena.
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – když nevyhovíme, jak toto vym žou?
Starostka – soudn .
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – z jakého d vodu?
Starostka – nevím.
Mgr. Pantlík (KS M) – snad jen, že jim to znep íjemní jednání.
Další p ipomínky nebyly.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení.
Je ten návrh usnesení k tomuto bodu – schvaluje zám r.
Starostka dala o tomto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 8, PROTI: 2, ZDRŽEL SE: 2

13. Smlouvy o z ízení v cného b emene, smlouvy o smlouv  budoucí o z ízení v cného
emene

K bodu hovo ila starostka. Vyzvala k p ipomínkám:
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – a co smlouva s Bydlení a Pohoda?
Starostka – vyškrtneme, omylem jsem ji vepsala.
Mgr. Pantlík (KS M) – smlouvy už platí, jsou uzav ené, je špatn  formulováno. Žádá opravu
ne schvaluje uzav ení smluv, ale schvaluje uzav ené smlouvy.
Starostka – jist , opraví se.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu.
Je ten návrh usnesení - schvaluje.
Starostka dala o tomto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO:  12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

14. Darovací smlouva
Starostka hovo ila k tomuto bodu jednání dle p ipraveného materiálu a vyzvala
k p ipomínkám:
J. Hofman ( SSD) – proti daru nic, ale je doložen položkov , a  do budoucna nebylo
zpochybn no.
Starostka – není a dala by to do usnesení.
Mgr. Pantlík (KS M) – chodník je, ale není doloženo vlastnictví toho kdo daruje.
Starostka – p ijímáme jako dar opravený chodník. Vlastnictví se neprokazuje.
Mgr. Pantlík (KS M) – pak je problém v ur ení ceny chodníku.
Starostka – cena za dar se nikde nezahrnuje. Cena je špatná formulace v usnesení, opravíme.
Další dotazy nebyly vzneseny.



Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh usnesení - schvaluje.
Starostka dala o p teném návrhu usnesení hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO:  10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 2

15. Stanovení termínu konání Zastupitelstva obce Dobrá v roce 2008
ednesla starostka dle materiálu a vyzvala k p ipomínkám:

J. B ezina (Nezávislí) – zahájení jednání v 1500 hodin není ideální, polovina len
zastupitelstva tady dnes nebyla. Za átek alespo  v 1600  hodin.
Starostka – je pro 15 00  hodin, je vždy dost bod  k projednání a pak se tady jedná do pozdních
ve erních hodin, následuje další pracovní den a je t eba i toto akceptovat.
Mgr. Pantlík (KS M) – p. B ezina má pravdu, je pro 1700 hodinu a po ízení záznamového
systému.
Starostka – hlasování se musí jednotliv  i jménem zaznamenat, dle nového a bude sou ástí
výstupu z jednání a bude zve ejn n, jako zápis a usnesení z jednání zastupitelstva. Akceptuje
1600, ale trvá na 1500 hodin.
Mgr. Pantlík (KS M) – když ob an p ijde v ú ední den, a vy tady nebudete, jelikož je jednání
zastupitelstva, bude naštvaný. Je pro pozd jší za átek.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh usnesení – stanovuje 1600 hodin.
Starostka dala hlasovat k p tenému.
HLASOVÁNÍ: PRO:  6, PROTI: 2, ZDRŽEL SE: 4
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení p vodního usnesení.
Je ten návrh usnesení – stanovuje 1500 hodin.
Starostka dala o tomto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 7, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 5 – také nebylo p ijato.
Starostka konstatuje, že zastupitelstvo bude svoláno dle zákona o obcích , jak ur í rada obce.

16. R zné
16. a) Rozpo tový výhled na roky 2008 – 2020
Uvedla starostka a vyzvala k p ipomínkám:
Žádné p ipomínky.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení.
Je ten návrh usnesení – schvaluje.
Starostka dala o tomto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO:  12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

16. b) Finan ní dary len m komisí a výbor  za rok 2007
ednesla starostka dle p ipraveného materiálu a vyzvala k p ipomínkám:

J. Ka ok (KS M) – jako p edseda kontrolního výboru m l rozd lit odm ny, ale v tabulce vidí
u paní Golíkové jinou ástku.
Starostka – paní Golíková je i lenem sportovní komise, proto jiná ástka než jste ur il.
Mgr. Pantlík (KS M) – položka pro kontrolní výbor je malá, dává se tolik všem?
Starostka – ano, je ástka, která se pod lí po tem len  a p edseda rozd lí p id lenou ástku.
Žádné další p ipomínky nebyly.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení.
Je ten návrh usnesení k tomuto bodu jednání - schvaluje.
Starostka dala o p teném hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 12, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0



16. c) Železni ní podchod v km 116,818
Objasnila starostka dle p ipraveného materiálu a vyzvala k p ipomínkám:
J. Hofman ( SSD) – je to nezvyklé, aby objekt, který postaví železnice na svém pozemku,
dala obci k údržb  a revizím. Odložil by tento bod a informoval by se t eba na Magistrátu F-
M, kde také budovali podchod, nebo v okolních obcích, jak je situace ešena u nich, a

edejdeme nep íjemnostem, budou na obec jist  tla it.
Starostka – F-M podchod je ve správ  železnice, byl to jiný p ípad, bylo budováno z
nástupišt . V Hnojníku je situace taková, že obec p evezme, jelikož výstavbu požadovala. Je
také pro odložení bodu z jednání.
J. Hofman ( SSD) – železnice by se m la podílet na správ  a údržb .
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu.
Je ten návrh usnesení – stahuje z projednávání.
Starostka dala o p teném hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO:  12,  PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

16. d) Zprost edkovatelská smlouva
K bodu hovo ila starostka. Vyzvala k p ipomínkám:
J. Ka ok (KS M) – co je v územním plánu? Pozemek pro výstavbu RD?
Starostka – pr myslová plocha pro lehký pr mysl.
M. Novák (KDU- SL) – není zajišt n p ístup na pozemek.
Starostka – ano je to tak.
Další dotazy nebyly.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení k tomuto bodu jednání.
Je ten návrh usnesení - schvaluje.
Starostka dala o tomto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0
Je ten návrh usnesení – pov uje.
Starostka dala o tomto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1

16. e) Zám r prodeje pozemk  parc. . 215, 216 a 217 v k.ú. Dobrá u F-M
K bodu hovo ila op t starostka a vyzvala k p ipomínkám:
J. Ka ok (KS M) – cenu pozemku ne ešíme, zasí ování zaplatí cena pozemku?
Starostka – ano zaplatí.
J. Ka ok (KS M) – zbudovat sít  a pak prodat. Zhodnotí se tím pozemek.
MVDr. Zmuda (Nezávislí) – je to orná p da?
Starostka – ne, je to pozemek k výstavb  RD, bylo zm no územním plánem.
Mgr. Pantlík (KS M) – pozemek parc. . 214 obec nevlastní.
Starostka – ne, není náš pozemek.
Žádné další p ipomínky nebyly.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení.
Je ten návrh usnesení k tomuto bodu jednání – schvaluje a pov uje.
Starostka dala o tomto hlasovat.
HLASOVÁNÍ: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1

16. f) Žádost o využití ásti projektové dokumentace – rozší ení splaškové kanalizace II.
      stavba
K bodu hovo ila starostka, uvádí také, že je pro. Vyzvala p ítomné k p ipomínkám:
J. Hofman ( SSD) – vykoupili bychom stavbu za realizaci, a tak zajistili cenu, a  nepostaví
dráž a obec by pak zaplatila více.



Starostka – bylo provedeno solidní nacen ní.
J.B ezina (Nezávislí)- kdo komu p uje projektovou dokumentaci?
Starostka – obec jim.
J.B ezina (Nezávislí) – zdarma?
Starostka – je zde smlouva o v cném b emeni. Co stavebníci zrealizují bude kone ná verze
stavby.
Žádné další dotazy.
Starostka vyzvala návrhovou komisi k p tení návrhu usnesení.
Je ten návrh usnesení – schvaluje.
Starostka vyzvala k hlasování.
HLASOVÁNÍ: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 1

17. Zpráva návrhové komise
Návrhová komise uvádí, že p ijatá usnesení nebude opakovan íst, vše se etlo a hlasovalo
pr žn  ke každému bodu zvláš .

18. Diskuse
Starostka dala prostor len m zastupitelstva obce:
Mgr. Pantlík (KS M) – rozpo et MŠ, mohla by rozší it nabídku a umístit více d tí ve svém
za ízení. Je málo míst.
Ing. Baranová (Nezávislí) – podpo í tento návrh. V MŠ jsou p epln né t ídy a další d ti se
odmítají. Pro  by se nemohla otev ít další t ída. Ve školce je 5 t íd a využívají se 3.
Starostka – editelku MŠ pozveme na p íští jednání zastupitelstva. Obec platí jen provoz
školky, mzdy ne. Požádám o p ehled po tu d tí a také o po et d tí, které jsou navíc.
J. Hofman ( SSD) – uve ejnil by ve Zpravodaji lánek s tím, aby se zjistil zájem a
kontaktoval by krajský ú ad ohledn  finan ních prost edk  na mzdu u itelky v další t íd , aby
se obec na tomto nemusela podílet.
Ing. Baranová (Nezávislí) – bylo by vhodné ob any o tomto informovat.
J. Ka ok (KS M) – i na matrice lze zjistit kolik se narodilo d tí v daném ro níku.
J. B ezina (Nezávislí) – instalace dopravní zna ky zákazu vjezdu vozidel nad 12 t je
chvályhodná, ale tyto vozy stále p es obec jezdí. Upozor ovala rada obce policii, aby tyhle
kontroly striktn  provád li? Jak policie reaguje? V obci je není v bec vid t.
Starostka – policii jsme kontaktovali, ví o tom. Ná elník zdejšího odd lení byl ústn  požádán
ihned po instalaci zna ek. U iním tak i písemn .
Ing. Baranová (Nezávislí) – kontaktovala by písemn  i firmu Št rkovny, oni stále jezdí p es
obec, a  po trase do Bašky nemají žáden sklad a zastávku. Mohou jezdit po obchvatu a
nezkracovat si cestu p es Dobrou. Nemají tady co d lat.
Starostka- ano, budu kontaktovat i tuto firmu.

Jiný p ísp vek do diskuse lenové zastupitelstva nevznesli.
Starostka dala prostor ob an m:
p. Piska – za átek zastupitelstva v 1500 hodin je brzy. Sami jste dnes vid li jak málo vás tady
na za átku bylo. Za te v 1700 hodin a dejte mí  bod . Pak má ješt  dotaz k pozemku, zda
obec ví, že tam chce majitel postavit turistickou ubytovnu.
Starostka – trváme na usnesení zastupitelstva, ubytovna je v rozporu s územním plánem a na
tom bude obec trvat.
p. Zá ický – p ipojuji se k p ipomínce na as zahájení jednání zastupitelstva, 16 – 17 hodin.
p. Pantlíková – termíny zastupitelstva by m ly být ast ji. Ud lat více jednání a mén  bod ,
když je toho stále tolik k projednání. A také hovo í ohledn  železni ního podjezdu u D
v souvislosti s optimalizací trati, kdy by m la obec trvat na bezbariérovém p ístupu, i když



bude výtah, ten se m že porouchat. Také slyšela, že z d evoskladu má být parkovišt  pro
kamiony. Je to pravda?
Starostka – nevím o ni em takovém.
p.Pantlíková – išt ní komunikací – p. Zitová psala na obec, na Hyundai i na krajský ú ad.
Hyundai ji odpov li, že svoz zeminy byl ukon en a oni již s išt ním silnic nemají nic
spole ného. Krajský ú ad ud lal šet ení a p islíbil istit cesty, ale chodníky musí obec. Cht la
jsem, a  víte, jak se k této v ci staví Hyundai. Obec by m la na n  p itla it.
Starostka – išt ní silnic bylo dohodnuto už p ed 2 m síci s firmou Hyundai i APB. Je
dohodnuto i išt ní chodník  a na tom budu trvat.
p.Pantlíková – škoda jen, že išt ní neprobíhalo již d íve a ast ji.
Starostka – kontaktovala jsem správu silnic a istí dle dohody.
p. Piska – parkovišt  u kostela vy istí také?
Starostka – nová informace, ov íme.
J. Hofman ( SSD) – takový stav je i na cest  u Sýpky. A co policie, vždy  i tohle je v zákon ,
že zne išt né vozy nemají na komunikaci p ístup.
Starostka – kontaktovali jsme je, ale bylo nám sd leno, že zne išt né auto nenašli.
p. Kurka – APB jezdí stále p es obec, ale i po komunikaci kolem Cyklobaru, to je další místo,
které je zne išt né. Má také p ipomínku k p ekop m komunikací. Stavebník si ud lá p ípojku,
zasype výkop, který asem sedne a obec za rok opraví na své náklady. Stavebník má ur ité
povinnosti, pro  se to nehlídá. Za Cyklobarem jsou další dva výkopy, které sedají a není to
dobré.
Starostka – upozorním stavební ú ad, a  provedou kontrolu.
J. Hofman ( SSD) – již jsem jednal i ing. Kocichem a upozornil jsem jej na to také.
p. Moskvová – nejen nákladní auta jezdí z Hyundai zablácené, ale i osobní, a to tak, že není
vid t SPZ, jsou od bláta až po st echu.
p. Palar ík – je možno si n kde p íst priority obce? Má to obec n jak se azeno podle

ležitosti a pot eby, n jaké cíle obce?
Starostka – v rozpo tu obce jsou zapracovány akce na rok 2008 a objas uje p edpoklad
výstavby a na b eznovém jednání bude jasn eno co se bude dít.
p. Palar ík – to je nedosta ující odpov . To jsou jen stavby a co p ísun financí do obce?
Neslyšel jsem nic o podnikatelském zám ru obce, a  do obce nate ou n jaké peníze.
p. Kurka – má p ipomínku k situaci u MŠ, rodi e vozí d ti do školy, parkují kde se dá,
mnohdy i na chodníku a na cest  a projet mezi nimi je n kdy problém. Nejen, že pr jezd je
zde obtížný, ale co bezpe nost d tí a chodc , kte í se tam pochybují.
Starostka – ešení je rok na stole, bohužel TJ Sokol nereagoval v bec na výzvu obce
k jednání. Bylo v zám ru upravit sokolské h išt , nebo ást, na parkovišt . Bohužel bez
souhlasu vlastníka pozemku nem že obec nic d lat.
Další podn ty a p ipomínky nebyly vzneseny.

Starostka ukon ila jednání v 1900 hodin.

Zapsala: Marcela Krestová

Ov ili:  Ji í B ezina (Nezávislí)
              Datum

              Michal Novák (KDU- SL)
              Datum



                                         U S N E S E N Í
z 11. jednání Zastupitelstva obce Dobrá, ze dne 17.12. 2007

                v 15.00 hodin, v budov  Obecního ú adu Dobrá
                                          - ob adní sí

1. Zahájení

    Zastupitelstvo obce Dobrá
1.1. v o l í

návrhovou komisi ve složení: Mgr. Vít zslav Pantlík (KS M)
Ji í Hofman ( SSD)

1.2. u r  u j e
ov ovatele zápisu: Ji í B ezina (Nezávislí)

Michal Novák (KDÚ- SL)

2. Kontrola úkol  usnesení Zastupitelstva obce Dobrá

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    2.1. b e r e   n a   v  d o m í

kontrolu pln ní usnesení Zastupitelstva obce Dobrá

3. Žádost o bezúplatnou sm nu pozemk

     Zastupitelstvo obce Dobrá
     3.1. n e p  i j a l o   u s n e s e n í
            na zám r sm ny pozemk :
            sm nit ást pozemku PK 242/3 k.ú. Dobrá u F-M o vým e 7297 m2 o velikosti 7071
            m2 v majetku pana Ing. Alexandra Tognera, bytem R žová 2194, F-M, zapsaný na LV
            645 za pozemek PK 234/3 k.ú. Dobrá u F-M o vým e 7071 m2 v majetku obce
            Dobrá, zapsaný na LV 1 s podmínkou darování zbytkového pozemku PK 242/3 k.ú.
            Dobrá o zbytkové vým e 226 m2 obci Dobrá

4. Odkup pozemk  parc. . 1346/6 k.ú. Dobrá u F-M

     Zastupitelstvo obce Dobrá
     4.1. s ch v a l u j e

odkup pozemku parc. . 1348/6 k.ú. Dobrá u F-M o vým e cca 2.328 m2, z majetku
            paní Mgr. V ra Winklerové, bytem Frýdlantská 1744, Frýdek-Místek, za cenu 100,-
            K /1 m2

4.2. p o v  u j e
            starostu podpisem kupní smlouvy v roce 2008

5. Rozpo et obce Dobrá na rok 2008

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    5.1. n e p  i j a l o  u s n e s e n í
           ve v ci navýšení rozpo tu o 25.000,- K  v kapitole místní komunikace za ú elem
           výstavby chodníku na Skotni



5.2. s ch v a l u j e
navýšení kapitoly T lovýchovná innost o 20.000,- K  pro TJ Sokol Dobrá, oddíl

           kopaná, o tuto ástku bude ponížena rezerva
5.3. s ch v a l u j e

navýšení kapitoly Využití volného asu mládeže o 5.000,- K  pro místní oddíl Junáka,
          o tuto ástku bude ponížena rezerva
    5.4. s ch v a l u j e
           v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. c) zákona . 128/2000 Sb., o obcích, v platném
           zn ní, a v souladu se zákonem . 250/2000 Sb., o rozpo tových pravidlech územních
           rozpo  Rozpo et obce Dobrá na rok 2008 s p íjmy ve výši 36 220,00 tisíc a výdaji ve
           výši 36 220,00 tisíc K

6. Rozpo tové opat ení . 3/2007

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    6.1. s ch v a l u j e
           Rozpo tové opat ení . 3/2007 – navýšení p íjmové i výdajové ásti rozpo tu o ástku
           2 924,5 tisíc K

7. Smlouva o uzav ení budoucí smlouvy o z ízení v cného b emene – ímskokatolická
    farnost Dobrá

    Zastupitelstvo obce Dobrá
    7.1. s ch v a l u j e
           uzav ení Smlouvy o budoucí smlouv  o z ízení v cného b emene mezi obcí Dobrá a
           povinným – ímskokatolickou farností Dobrá, o strp ní v cného b emene na pozemku
           parc. . 68 k.ú. Dobrá u F-M (umíst ní stoky AB 10D) za jednorázovou náhradu ve výši
          100,- K /1 b žný metr
    7.2. p o v  u j e
           starostu podpisem výše uvedené smlouvy

8. Smlouva o napojení na kanaliza ní ád

    Zastupitelstvo obce Dobrá
     8.1. s ch v a l u j e
            textaci Smlouvy o napojení na kanaliza ní ád, který bude budován obcí Dobrá
            v rámci stavby „Dobrá – rozší ení splaškové kanalizace“

8.2. p o v  u j e
starostu podpisem t chto smluv

9. Zápis z jednání kontrolního výboru

    Zastupitelstvo obce Dobrá
     9.1. b e r e   n a   v  d o m í
            zprávu o  „Periodické kontrole smluv a závazk  z ní vyplývajících“ kontrolní skupiny
            Mgr. Vít zslava Pantlíka a Milana Kwaczka



9.2. n e p  i j a l o   u s n e s e n í
            aby Rada obce Dobrá ke smlouv  52-06 vymáhala bezd vodné obohacení, které
            vzniklo spole nosti EKOMAT s.r.o. za užívání „Vojenského objektu“ bez nájemní
            smlouvy od 1.10.2006 do doby zapsání vlastnického práva k tomuto objektu na tuto
            spole nost. M l být vymáhán nájem v míst  obvyklý

9.3.  n e p  i j a l o   u s n e s e n í
            aby Rada obce Dobrá provedla výb rové ízení na provád ní zadávacích ízení dle
            zákona o ve ejných zakázkách

9.4. n e p  i j a l o   u s n e s e n í
            aby Rada obce Dobrá ke smlouv . 11-07 se spole nosti ALLWOOD a.s. zm nila
           dodatkem  nájemní smlouvu s touto spole ností, tak aby ve smlouv  byla zmínka o
           DPH, a to bu  tuto vylou ila i stanovila pro nájem pozemku dle platných právních
           p edpis

9.5. n e p  i j a l o    u s n e s e n í
           aby každou smlouvu p ed jejím podpisem zkontroloval jeden len finan ního a
           kontrolního výboru a dal k ní své p ipomínky, které se budou týkat formy smlouvy, její
           textace a obchodn  právního vztahu
    9.6. n e p  i j a l o   u s n e s e n í
           aby Rada obce Dobrá požadovala od spole nosti UNI-LEA s.r.o. vrácení navýšené
           ástky, která byla nad rámec u in né nabídky na opravu chodníku ve st edu obce
     9.7. b e r e   n a   v  d o m í
            zápisy z jednání kontrolního výboru . 8 a 9/2007

10. Zápis z jednání finan ního výboru

      Zastupitelstvo obce Dobrá
      10.1. b e r e   n a   v  d o m í

zápis z 5. jednání finan ního výboru Zastupitelstva obce Dobrá ze dne 19.9.2007

11. Vyjád ení Ministerstva vnitra k usnesením Zastupitelstva obce Dobrá

      Zastupitelstvo obce Dobrá
      11.1. b e r e   n a    v  d o m í

vyjád ení Ministerstva vnitra k provedenému dozoru nad usnesením a jednacím
               ádem Zastupitelstva obce Dobrá ze dne 12. listopadu 2007 pod .j.: ODK-2406/1 –
               2007

12. Vyjád ení vlastníka pozemku parc. . 2271

       Zastupitelstvo obce Dobrá
       12.1. s ch v a l u j e
                zám r prodeje pozemku parc. . 2271, v p edpokládaném rozsahu cca 30 m2

12.2. p o v  u j e
starostu zve ejn ním zám ru



13. Smlouvy o z ízení  v cného b emene, smlouvy o smlouv  budoucí o z ízení v cného
emene

Zastupitelstvo obce Dobrá
       13.1. s ch v a l u j e
                uzav ené smlouvy o smlouvách budoucích o z ízení v cného b emene a smlouvy o
                z ízení v cného b emene s:

1. Ing. Stanislav Ka ok, Dobrá 48 a Olga Labantová, Žilina, Mydlárská 197/2
                                                                                       p. . PK 58/16
2. Ivo a Jitka Mikolášovi, Dobrá 951                          p. . 2310
3. EZ Distribuce                                                        p. . 2312
4. Zmudová Jana a Knyspelová Karin, Dobrá 264     PK 1389 p. . 2304/1
5. ímskokatolická farnost Dobrá                              p. . 450
6. Old iška Špoková, Nošovice 10                             p. . 2279
7. Pavel a Radmila Gurníkovi, Nošovice 143            p. . 2279
8. Vlastimil a Yveta N mcovi, Dobrá 215                 p. . 2260
9. SmVaK – inženýring s.r.o., Ostrava                       p. . 2278
10. Ing. Dušan Sk ekucký, K.H.Máchy 1612, F-M     p. . 2308/1
11. Ing. Pavel Krpec, V. Nezvala 736, F-M                 p. . 2310
12. Juraj a Jana Borisovi, M.Gorkého 411, F-M          p. . 1320/16

14. Darovací smlouva

      Zastupitelstvo obce Dobrá
      14.1. s ch v a l u j e
               Darovací smlouvu mezi obcí Dobrá (jako obdarovanou) a Stanislavem Horákem,
               Dobrá 540, I : 10602291, DI : CZ 501012294 (jako dárcem ), kdy p edm tem daru
               je zhotovené dílo – chodník pro p ší v délce cca 100m o celkové ploše 208 m2

               v úseku od p echodu pro chodce u sv telné signalizace podél hlavní komunikace
               II/648 a místní komunikace k základní škole. Cena díla bude doložena položkovým
               rozpo tem díla, který bude sou ástí darovací smlouvy

14.2. p o v  u j e
              starostu podpisem darovací smlouvy

15. Stanovení termín  konání Zastupitelstva obce Dobrá v roce 2008

       Zastupitelstvo obce Dobrá
       15.1. n e p  i j a l o   u s n e s e n í

aby bylo konáno Zastupitelstvo obce Dobrá v 16 hodin v termínech 17.3., 16.6.,
               15.9., 15.12.2008

15.2. n e p  i j a l o   u s n e s e n í
                aby bylo konáno Zastupitelstvo obce Dobrá v 15 hodin v termínech 17.3., 16.6.,
                15.9., 15.12.2008

16. a) Rozpo tový výhled na roky 2008 – 2020

Zastupitelstvo obce Dobrá
       16.1. a) s ch v a l u j e
                Rozpo tový výhled na roky 2008 - 2020



16. b) Finan ní dary len  komisí a výbor  za rok 2007

      Zastupitelstvo obce Dobrá
      16.1. b) s ch v a l u j e

finan ní dary len m komisí a výbor  za rok 2007, kte í nejsou sou asn leny
               Zastupitelstva obce Dobrá, dle návrhu jednotlivých p edsed  v p edložené výši
               dle p ílohy . 1

16. c) Železni ní p echod v km 116,818

          Zastupitelstvo obce Dobrá
           16.1. c) s t a h u j e
                     z programu jednání budoucí p evzetí objektu SO 15-19-04, Žst. Dobrá u F-M,
                     železni ní most (podchod) v km 116,818 do správy a údržby – do majetku obce
                     Dobrá, do p íštího jednání Zastupitelstva obce Dobrá

16. d) Zprost edkovatelská smlouva

          Zastupitelstvo obce Dobrá
          16. 1. d) s ch v a l u j e

uzav ení zprost edkovatelské smlouvy s firmou AAA Byty CZ a.s., se sídlem
                    Praha 1, Masarykovo náb eží 28, 110 00, I : 63 99 92 34, na zprost edkovatelské
                    služby ohledn  prodeje pozemk  parc. .9/8,1899/2 a 2246/2 v k.ú. Dobrá u F-M ,
                    jejichž celková vým ra iní 2.425 m2 za minimální cenu 1.818.750,- K

16.2. d) p o v  u j e
starostu uzav ením této smlouvy a také uzav ením kupní smlouvy se zájemcem za

                   dodržení podmínky nejnižší kupní ceny 1.818.750,- K  celkem

16. e) Zám r prodeje pozemk  parc. . 215, 216 a 217  v k.ú. Dobrá u F-M

          Zastupitelstvo obce Dobrá
          16.1. e) s ch v a l u j e
                   zám r prodeje pozemk  parc. . 215 – orná p da o vým e 1612 m2, parc. . 216 –
                   trvalý travní porost o vým e 1884 m2, a  parc. . 217 – orná p da o vým e 1307
                   m2, všechny v k.ú. Dobrá u F-M

16.2.e) p o v  u j e
                  starostu zve ejnit tento zám r dle zákona o obcích

16. f) Žádost o využití ásti projektové dokumentace – rozší ení splaškové kanalizace II.
         stavba

         Zastupitelstvo obce Dobrá
         16. 1. f) s ch v a l u j e
                   poskytnutí a následné využití ásti projektové dokumentace zpracované firmou
                   VS – projekt v zá í 2006, konkrétn  na ást stoky AB 2 za ú elem vydání
                   stavebního povolení, realizace ásti stoky AB 2 a kolauda ního rozhodnutí,
                   stavebník  Václava Kulhánka, Ing. Ji ího Stibora, Mgr. Haliny Stiborobé, všichni
                   zú astn ni v zastoupení firmy PEVA-PLAST s.r.o., Vyšní Lhoty s podmínkou
                   uzav ení Smlouvy o budoucí kupní smlouv  s klauzulí: „Pokud bude obce Dobrá
                   realizovat v rámci stavby „Rozší ení splaškové kanalizace obce Dobrá“ stoku



                  AB2, zavazují se stavebníci realizovanou ást stoky AB2 tuto prodat obci Dobrá
                  za cenu realizované stavby maximáln  do výše 243.950,- K  s DPH“

16.2.f) p o v  u j e
                  starostu p ípravou a podpisem Smlouvy o budoucí kupní smlouv

Bc. Alice Tancerová                                  Ladislav Žurek
                            starosta obce                                           místostarosta


